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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2020-06-16 § 7      

  

  

   
 

 Tid Tisdagen den 16 juni 2020 kl. 17:30 – 18:10 
   

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Kristallen 
   

 Justerat Måndagen den 22 juni 2020 

 

 

  

Karin Ernlund                                                              Tobias Johansson  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordföranden 

Tobias Johansson (V) vice ordföranden  

                   

Bo Sundin (M) 

Hugo Laigar (M) 

Daniele Fava (L) 

Minna Thullberg (MP) 

Nike Örbrink (KD) 

Alexander Ojanne (S) 

Suhur Salahyusuf (S) 

Ulla Sjöbergh (S) 

  

 Tjänstgörande ersättare: 

Hassan Jama (V) för Alexandra Mattsson Åkerström (V) 

 

Ersättare 

Mikael Sundin (M) 

Karin Franck (M) 

Camilla Bergman (L) 

Mikaela Kotschack Thurn (MP) 

Hamid Ershad Sarabi (C) 

Nahman Hanna (S) § 17 

Sandra Zuniga Michel (S) 

Lina Hultman (V) 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, borgarrådssekreteraren Gustaf 

Arnander (C), nämndsekreteraren Marie Norrberg och administratör Omar 

Farjani. 
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§ 7 
Gärdets sportfält – anläggning av två 11-spelsplaner med 
hybridgräs, inriktningsbeslut 
Dnr 08.03.01/2020/1809 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag i 
fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 
tjänsteutlåtande: 
 

1. Idrottsnämnden ger idrottsförvaltningen i uppdrag att 
av fastighetskontoret beställa framtagning av 
handlingar som underlag för ett kommande 
genomförandebeslut till en uppskattad utgift om 20 
mnkr. 
 

2. Idrottsnämnden godkänner den bedömda 
hyreskostnaden om cirka 2 mnkr för år 1, som en följd 
av bedömd inriktning för Gärdets sportfält – 
anläggning av två 11-spelsplaner med hybridgräs. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 1 juni 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Tobias Johansson m.fl. (V) och Alexander 
Ojanne m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi välkomnar investeringar för fler idrottsanläggningar såsom 
fotbollsplaner. Stockholm har under lång tid haft en brist på 
platser för idrott och sport. Under föregående mandatperiod 
påbörjade därför den rödgrönrosa majoriteten flera projekt för 
bygga ikapp hall- och anläggningsbristen som finns i vår stad. 
Det är därför viktigt att arbetet med hög investeringstakt nu 
fortsätter och att tidigare projekt slutförs och ny påbörjas i den 
grad som krävs.  
 
Tyvärr kan vi konstatera att en del viktiga projekt har skjutits upp 
eller strukits helt samtidigt som den aktuella investeringen nu 
presenteras. Detta inkluderar bland annat att satsningar i 
ytterstaden, likt Vårbergs IP, nu blir försenat samt att en ny 11-
mannaplan för fotboll tagits bort helt i Fredhällsparken. När 
staden bygger nya idrottsanläggningar ska detta inte ske på 
bekostnad genom minskade ambitioner eller uteblivna 
investeringar på andra platser i vår stad.  
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Vi vill vidare poängtera vikten av att kricketens verksamhet 
fortsatt behöver säkras när fotbollsplanerna anläggs med 
hybridgräs. På samma sätt som att investeringar inte ska ske på 
bekostnad av andra viktiga projekt ska som regel inte heller en 
viss idrott ta utrymme från en annan när det kan säkerställas 
adekvat yta för båda. Goda exempel på detta finns bland annat 
på Skarpnäcks sportfält. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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